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Het blijkt bij navraag dat de provinciale en landelijke subsidiepotten  voor asbestsanering leeg 

zijn. Naast ondernemers zijn er ook veel particulieren die nog met veel  m2 asbestplaten als 

dakbedekking zitten . Over 5 jaar zijn zij  verplicht de asbest verwijderd te hebben. En 

tegelijkertijd moet er een nieuw dak op waardoor men behoorlijk op kosten wordt gejaagd. Ook 

het moeten inschakelen van een specialist om de platen te verwijderen kost veel geld, het is 

immers een specialist (die zich aan tal van regels moet houden). En er moet een vergunning voor 

aangevraagd worden voor iets wat verplicht verwijderd moet worden wat ook weer geld kost.  

 

 Het fonds dat er zou  gaat komen is geen subsidie, maar een hulp bij financiering. ( site gemeente 

Gemert-Bakel | https://www.gemert-bakel.nl/projecten/astbestvrij-in-2024 ) De gemeente Gemert-

Bakel doet vooral iets voor particulieren met weinig asbest (wat ook goed is)  zoals op speciale 

actiedagen krijgen inwoners de mogelijkheid om mee te doen aan het project waarbij het mogelijk 

wordt gemaakt om met ondersteuning van de gemeente, de firma Blink en de Omgevingsdienst 

Zuidoost Brabant asbestplaten tot maximaal 35 m2 te verwijderen en in te leveren. Voor iemand die 

1000m2 heeft is dit dus geen optie. Die komt nu uit op een kostenpost  van ongeveer €28.000,- 

(exclusief 21% BTW) voor  het verwijderen en vernieuwen  van daken , inclusief montage van nieuwe 

dakplaten waarbij gekozen  is voor dakplaten als  simpele golfplaatjes zonder isolatie. 

 

-De vraag is wat men van de gemeente kan verwachten als project voor particulieren met grote 

daken. 

 

-Op de site staat dat dit project in 2019 start. Hoe is de stand van zaken met dit  project en wat 

houdt het in? 
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